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Protokół nr XXVII/20 

z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 26 sierpnia 2020 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XXVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:19 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego 

oraz poinformował, że obrady XXVII sesji są transmitowane on–line.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 11 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecny radny Zbigniew Waprzko, Paweł Redzynia, Kamila Kuźnicka, Jan Spałka 

(dotarł później).  

 

Obsługę prawną zapewniała mecenas Lilla Perka.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Z. Cisowskiego. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XXVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXV i XXVI sesji.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2020-2034. (DRUK 1) 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2020. 

(DRUK 2) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/181/2020 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2020 roku. (DRUK 3) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. (DRUK 4) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. (DRUK 5) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości Bronisin Dworski rejon ul. Pogodnej – etap I. 

(DRUK 6) 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Prawda dz. nr 239/2 i dz. nr 240/2. (DRUK 7) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych. (DRUK 8) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 9) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 10)  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Romanowie. (DRUK 

11) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starowej Górze. 

(DRUK 12) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr XI/95/2003 Rady Miejskiej 

w Rzgowie z dnia 22 lipca 2003 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Rzgów. (DRUK 13) 

19. Komunikaty, sprawy różne.  

20. Zamknięcie XXVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz Mateusz Kamiński zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad uchwał w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi (DRUK 4 i 5) – punkty 9 i 10 porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Rzgowa o zdjęcie z porządku obrad punktu 9 i 10 – uchwał w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów– 9 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 

się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o zmianie porządku obrad.  

 

Radny Kordian Skalski zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Rzgowa (DRUK 14).  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Kordiana Skalskiego o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Rzgowa (DRUK 14) jako 

punktu 19 w porządku obrad. 

W głosowaniu bezwzględną większością głosów– 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 

się”, Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o zmianie porządku obrad.  

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie XXVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXV i XXVI sesji.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2020-2034. (DRUK 1) 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2020. 

(DRUK 2) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/181/2020 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2020 roku. (DRUK 3) 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. (DRUK 4) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. (DRUK 5) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości Bronisin Dworski rejon ul. Pogodnej – etap I. 

(DRUK 6) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Prawda dz. nr 239/2 i dz. nr 240/2. (DRUK 7) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych. (DRUK 8) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 9) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 10)  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Romanowie. (DRUK 

11) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starowej Górze. 

(DRUK 12) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr XI/95/2003 Rady Miejskiej 

w Rzgowie z dnia 22 lipca 2003 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Rzgów. (DRUK 13) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza.  

20. Komunikaty, sprawy różne.  

21. Zamknięcie XXVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokół z XXV i XXVI sesji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.6.  

W dyskusji wzięli udział: 

Kordian Skalski, Mateusz Kamiński, Marek Bartoszewski, Jarosław Świerczyński, Radosław 

Pełka.  

 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński przedstawił zmiany w WPF. Najważniejszą zmianą jest 

ogłoszenie przetargu na budowę żłobka i przedszkola w Kalinie, ponieważ gmina ma szansę 

otrzymać środki rządowe w tym zakresie.  

Radny Kordian Skalski zapytał czy w planach jest budowa żłobka w Rzgowie. Burmistrz 

odpowiedział, że w tej kadencji będzie żłobek w Rzgowie.  

Radny Marek Bartoszewski był zaniepokojony podziałem inwestycji „budowa ronda na ul. 

Rzemieślniczej” na dwa lata, w roku 2020 zabezpieczono kwotę 150 tys. zł. Zadanie jest na 

tyle pilne, że powinno zostać jak najszybciej wykonane. 

Burmistrz Mateusz Kamiński wyjaśnił, że minimalny czas na ZRiD to 11 miesięcy. Ponadto 

należy zawrzeć porozumienie z GDDKiA co do organizacji ruchu na A1. Potrzebne są również 

wszystkie uzgodnienia, aby można było przystąpić do budowy ronda.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka wyjaśnił dlaczego zabezpieczono środki na wykonanie 

cieku Struga.  

Radny Jarosław Świerczyński zdziwił się, że GDDKiA nie chce uzgodnić ronda dla gminy 

Rzgów, ponieważ w Polsce są to najczęstsze rozwiązania komunikacyjne.  
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Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVII/247/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2020-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, 

Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (4 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.7.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVII/248/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, 

Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (4 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.8.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVII/249/2020 zmieniającej uchwałę Nr 

XVIII/181/2020 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2020 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (4 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad.9. 

Punkt zdjęty z porządku obrad.  

 

Ad.10. 

Punkt zdjęty z porządku obrad.  
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Ad.11. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVII/250/2020 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Bronisin Dworski rejon ul. 

Pogodnej – etap I. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław 

Zaborowski 

„NIEOBECNI” (5 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVII/251/2020 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Prawda dz. nr 239/2 i dz. nr 240/2. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (4 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.13. 

W dyskusji wzięli udział: 

Mateusz Kamiński, Karolina Jardzioch, Jarosław Świerczyński, Radosław Pełka, Marek 

Bartoszewski, Jarosław Świerczyński, Kordian Skalski, Lilla Perka.  

 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński wyjaśnił, że zmiana niniejszej uchwały wynika z 

potrzeby uaktualnienia zasad i trybu konsultacji społecznych do obowiązujących standardów 

prawnych. Ponadto w planach jest zmiana statutów sołectw, co będzie wymagało konsultacji 

społecznych.  

Inspektor ds. obsługi Rady Karolina Jardzioch dodała, że główną zmianą w uchwale jest zmiana 

kompetencji do ogłaszania konsultacji społecznych, którą przydzielono Burmistrzowi Rzgowa. 

W obowiązującej uchwale decyzje o przeprowadzeniu konsultacji społecznych podejmuje Rada 

Miejska.  

Radny Jarosław Świerczyński uważa, że kompetencja do ogłaszania konsultacji społecznych 

powinna pozostać po stronie Rady Miejskiej, ponieważ jest to przekazanie kompetencji 

Burmistrzowi. Ponadto w projekcie uchwały założono, że do złożenia wniosku o 

przeprowadzenie konsultacji wymagany jest 8 podpisów radnych RM, Rady uważa, że należy 

zmniejszyć tę liczbę do 3 radnych.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka również uważa, że 8 radnych do złożenia wniosku to 

zbyt wymagające w stosunku do pozostałych wnioskodawców, proponuje 1/3 składu Rady.  
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Radny Marek Bartoszewski dodał, że to oddanie swoich kompetencji Burmistrzowi.  

Inspektor ds. obsługi Rady Karolina Jardzioch wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym rada gminy określa zasady i tryb przeprowadzania konsultacji więc żadna 

kompetencja Rady nie została jej odebrana. Ponadto w województwie łódzkim projekty uchwał 

w sprawie konsultacji społecznych idą w kierunku, który został zaproponowany, czyli 

przekazaniu decyzji o przeprowadzeniu konsultacji Burmistrzowi.  

Radny Kordian Skalski zauważył, że Burmistrz ma możliwość odmowy przeprowadzenia 

konsultacji i zaproponował, aby wykreślić ten zapis aby nie blokować inicjatywy radnych czy 

mieszkańców z innych względów jak braki formalne.  

Mecenas Lilla Perka dodała, że ustawa w pewnych przypadkach nakłada obowiązek ogłoszenia 

konsultacji społecznych przez Burmistrza, natomiast w innych ważnych kwestiach dla gminy 

mogą zostać przeprowadzone konsultacji. Zatem nie w każdej kwestii muszą odbyć się 

konsultacje.  

Radny Kordian Skalski zaproponował, aby zwiększyć liczbę mieszkańców z 50 do 75 osób, 

które mogą złożyć wniosek w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych.  

Burmistrz Rzgowa zgłosił autopoprawkę w zakresie: 

§3 ust. 1 pkt 2 – „5 radnych Rady Miejskiej w Rzgowie”,  

§3 ust. 1 pkt 3 – „mieszkańców Gminy Rzgów w liczbie co najmniej 75 osób”,  

§3 ust. 7 – „O przyjęciu wniosku i przeprowadzeniu konsultacji społecznych Burmistrz Rzgowa 

informuje wnioskodawcę w terminie nie dłuższym niż 30 dni od daty złożenia wniosku.  

W przypadku, gdy wniosek zawierał braki formalne termin 30 dni liczony jest od daty ich 

uzupełnienia”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Jarosława Świerczyńskiego o zdjęcie z porządku obrad niniejszego 

projektu uchwały.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów – 3 „za”, 5 „przeciw”, 4 „wstrzymujących 

się”, Rada Miejska w Rzgowie nie wyraziła zgody na zdjęcie z porządku obrad 

omawianego projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVII/252/2020 w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„WSTRZYMUJĘ SIĘ” (1 radny) 

Anna Tumińska-Kubasa 

„NIEOBECNI” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Ad. 14.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  
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W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVII/253/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Ad. 15.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVII/254/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Ad. 16.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/255/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Romanowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Ad. 17.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVII/256/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Starowej Górze. 

 

 

 



8 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Ad. 18.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVII/257/2020 w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr XI/95/2003 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 22 lipca 2003 r. w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Rzgów.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Ad. 19.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVII/258/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Rzgowa. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĘ SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNI” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Ad. 20.  

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Mateusz Kamiński poinformował jak będzie wyglądał nowy rok szkolny. Nie można 

zmienić rozkładu jazdy autobusów jeżdżących do Łodzi do 30.09.2020 r.  

Zastępca Burmistrza Małgorzata Rózga poinformowała, że do dnia 27.08.2020 r. dyrektorzy 

mają czas na opracowanie wewnętrznych regulacji dotyczących funkcjonowania placówki. 

Placówki będą stosowały się do wytycznych Ministerstwa Edukacji i Głównego Inspektora 

Sanitarnego. Ustalono, że dzieci nie będą się przemieszczały do klas, każda klasa będzie miała 

jedno pomieszczenie, w którym będą odbywały się lekcje. Pani Burmistrz podkreśliła, że 
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decyzją ministra nie ma możliwości wprowadzenia w szkołach nauczania hybrydowego czy 

zdalnego na ten moment.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy garderoba w GOK została już zwolniona przez 

pracownika GOK. Radny uważa, że w GOK pieniądze na pensje dla pracowników są 

wydawane niezbyt gospodarnie i prosi Burmistrza, aby się temu przyjrzał. Ponadto radny 

zapytał czy zlecono wykonanie ikony ludowej do GOK.  

Jak wygląda sytuacja dotyczącą wniosku w sprawie utworzenia strzelnicy na terenie gminy 

Rzgów. Radny poinformował, że w Rzgowie ponownie doszło do kolejnych kradzieży, dobrze 

byłoby, aby Komendant Policji był na najbliższej sesji. Należy ostrzec społeczeństwo o 

kradzieżach. Na jakim etapie są prace dotyczące budowy ronda ul. Cegielniana – Pabianicka-

Guzewska. Radny zapytał co z przejściem ul. Tuszyńska-Ogrodowa, ponieważ rok szkolny 

zaraz się rozpocznie.  

Burmistrz Mateusz Kamiński poinformował, że garderoba ma być przeniesiona w najbliższych 

dniach, co do grafik podjęto rozmowy z wykonawcą. Jeżeli chodzi o strzelnice teren nadal nie 

jest gminy, z uzyskanych informacji wynika, że rekultywacja terenu nie musi być w kierunku 

leśnym. Co do ronda, pismo w tej sprawie zostało skierowane do GDDKiA, w tej chwili należy 

wykonać koncepcję ronda.   

Kierownik Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany zabrał głos w sprawie skrzyżowania ul. 

Tuszyńska-Ogrodowa. Kierownik wyjaśnił, że na przejściu na ul. Tuszyńskiej przy ul. 

Ogrodowej planowane jest zastosowanie fotokomórki (zastosowano ją na ul. Jana Pawła II w 

Łodzi). Na dzień 1.09.2020 fotokomórka nie będzie wykonana. W chwili obecnej 

przygotowywany jest projekt organizacji ruchu zgodnie z wytycznymi Starostwa, który 

zostanie poddany pod dyskusję mieszkańcom.  

Z-ca Burmistrza Małgorzata Rózga dodała, że gmina uruchamia dowóz dzieci do szkół. Dzieci 

muszą być w maseczkach.  

Radny Jan Spałka poinformował, że jeden z mieszkańców Czyżeminka zgłosił, iż jego posesja 

jest zalewana. Urząd miał wykonać odwodnienie ale powstał problem z rowem. Radny uważa, 

że należy ten problem rozwiązać.  

Kierownik Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany poinformował, że przesunięcie rowu 

wiąże się z wycinką drzew i nie widzi takie sensu. Kierownik zaproponował wizję lokalną.  

Radny Marek Bartoszewski zgłosił, że jezdnia na zakręcie z ul. Dworskiej na ul. Strażacką jest 

w bardzo złym stanie, należy to poprawić. Radny zapytał czy rozwiązano problem zalewania 

ul. Ziołowej w Starowej Górze.  

Kierownik Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że próba odwodnienia tej 

ulicy została już podjęta, niestety skończyła się awanturą.   

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Cisowski zapytał czy na ul. Zagłoby można wymienić 

progi zwalniające na poduszki, ponieważ obecnie progi utrudniają trochę przejazd rowerzystom 

i mamą z wózkami.  

Kierownik Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że na ul. Zagłoby jest wąsko, 

dlatego zastosowano ten wariant.  

Burmistrz Mateusz Kamiński poinformował, że powstał pomysł budowy kolei, która miałaby 

przebiegać przez gminę Rzgów. Burmistrz nie widzi środków w budżecie gminy aby dołożyć 

do tego przedsięwzięcia. Brak również wyznaczonego miejsca na przebieg linii kolei. 

Burmistrz będzie się przyglądał całej sytuacji.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poprosił, aby zwiększyć nadzór nad inwestycją na  

ul. Kusocińskiego. Należy udrożnić odwodnienia liniowe i kratki ściekowe, ponieważ przestają 

odbierać wodę. Uporządkowanie terenu przy skateparku. Na ul. Tuszyńskiej naprzeciwko 

krokodylka nie można przejść ze względu na prowadzoną działalność sprzedaży samochodów. 

Przewodniczący zaapelował, aby nie parkować autami na chodniku na ul. Rudzkiej. Naprawa 

nawierzchni na skrzyżowaniu ul. Kusocińskiego-Rzemieślnicza. Przewodniczący po raz 
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kolejny podniósł temat ustanowienia ul. Wąskiej i Tylnej drogami jednokierunkowymi, 

ponieważ nie ma jak przejechać tymi ulicami.  

Radny Kordian Skalski zapytał jak wygląda sytuacja wraków na ul. Rawskiej w Rzgowie. 

Kolejny rok samochody stoją i utrudniają przejazd.  

Burmistrz Mateusz Kamiński poinformował, że ma przygotowana listę osób, z którymi 

przeprowadzi rozmowy dotyczące uporządkowania terenu przed swoją posesją. Burmistrz 

poinformował, że doszło do wywłaszczenia nieruchomości przy ul. Śniadeckiego. Gealan 

buduje drugi zbiornik na wodę, która była na jego nieruchomości, ale i też wylewała się na 

drogę. Firma TME ma świadomość że ul. Nasienna przy ul. Kombajnowej jest zalewana i chce 

ten problem rozwiązać.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał jak długo droga będzie zamknięte ze względu na 

inwestycję TME.  

Burmistrz Mateusz Kamiński poinformował, że odbyło się spotkanie z TME, która chciałaby 

przekazać drogę gminie. Ponadto poprosili o pomoc przy skrzyżowaniu ul. Rudzkiej-Nasiennej 

i zjazdu z A1. Burmistrz będzie prowadził rozmowy w tym kierunku. 

Radny Jarosław Świerczyński uważa, że rondo powinno być ze zjazdu z A1 jak i wjazdu przy 

dawnym Makro.  

 

Ad. 21. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 12:52 

zamknął obrady XXVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XXVII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej www.bip.rzgow.pl w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – 

zapis obrazu i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2020.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

 
Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej       Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie  

       /-/ Karolina Jardzioch                /-/ Radosław Pełka  

http://www.bip.rzgow.pl/
http://www.rzgow.pl/

